
Op 29 oktober jl. stelde de GL-fractie een tweetal vragen over de invulling van vacatures bij de 
ambtelijke organisatie. Deze mail voorziet in de beantwoording ervan. 
 
Namens Groen Links  heb ik een paar vragen n.a.v.  de opmerking van de wethouder tijdens de 
raadsvergadering van 27 oktober j.l. mbt tot de vacatures. Volgens de heer van Maanen worden de 
vacatures naar behoefte ingevuld. Dus  niet alle vacatures die open staan worden voorlopig ingevuld 
.  

1. Betekent dit dat er op dit moment met externe inhuur wordt gewerkt en om hoeveel Fte gaat 
dat dan. 
Dat klopt. Het gaat om, in totaal 29,93 fte aan inhuur op de openstaande vacatures.  

2. Wat is er de afgelopen tijd niet goed gegaan omdat de vacatures niet zijn ingevuld. 
Er is de afgelopen tijd niets misgegaan. Er staat vanuit de Stuurgroep West Betuwe nog een 
taakstelling op de detailstructuur open. Die proberen we stapsgewijs op te lossen en daarbij 
houden we rekening met de organisatieontwikkeling van West Betuwe. Om flexibel te kunnen 
blijven inspelen op de ontwikkelingen is er gekozen voor invullen naar behoefte. De inhuur wordt 
in 2021 verminderd, zodra de taakstelling op de detailstructuur eind dit jaar is opgelost. 
Overigens is het voor de flexibiliteit van een organisatie en een gezond instroom-doorstroom-
uitstroom-beleid niet wenselijk noch mogelijk om een 100%  invulling van alle vacatures als doel 
te hebben. In die zin is het gezond om enige vacatureruimte te hebben. 

 


